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Actielijst commissievergadering Sociaal Domein         Kalenderjaar 2015/2016/2017 

 

Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

28.09.15 07.09.15    

  Bespreekpunt: Raadsinformatiebulletin 
(30) ‘Toekomst MTB en organisatie re-
integratie’. 

 

Wethouder Dauven: Het onderzoek loopt en het 
neigt de kant uit te gaan zoals hij zojuist heeft 
aangegeven. Dit wordt uiteraard nog uitgebreid aan 
deze commissie voorgelegd want het is aan de raad 
hier een besluit over te nemen. 

WOZL gaat via een extern 

bureau laten uitzoeken 

wanneer en hoe de Heuvelland 

gemeenten kunnen 

uitstappen. Het onderzoek 

moet voor 01 september 2016 

klaar zijn. 

02.11.15 12.10.15    

  Raadsnota: vaststellen subsidieplafond 

incidentele subsidies. 

 

 

Wethouder Dauven stelt voor een en ander na 1 

jaar te evalueren. 
 

De uitgaven aan incidentele 

subsidies (€ 3.280,50)  zijn 

ruim binnen het budget van  

€ 7.000 gebleven. De door de 

raad opgelegde bezuiniging 

heeft dus niet tot negatieve 

consequenties geleid. 

14.12.15 23.11.15    

  Voorstel college betreffende begroting 

Veilig Thuis 2016. 
De heer Bemelmans vraagt of dit bedrag 
incidenteel of structureel is. 

 
 
Veilig Thuis is een door de gemeente 
gesubsidieerde instelling. Alle 
gemeentelijk gesubsidieerde instellingen 
hebben te maken gehad met gekorte 
budgetten. Bij Veilig Thuis is dit juist 
andersom. Waarom is het hier andersom? 
 
De heer Bemelmans zegt dat de zaken 
steeds meer lokaal georganiseerd worden 
en de gemeenten krijgen er taken bij. 

Wethouder Dauven antwoordt dat dit bedrag 
vooralsnog incidenteel is. Het is een 
begrotingswijziging. In de volgende begroting wordt 
gekeken of zij er wel mee uitkomen. De gemeente 
moet uiteraard de vinger aan de pols houden.  
 
Wethouder Dauven is het met de heer Bemelmans 
eens dat het een contradictie lijkt ten opzichte van 
de andere  kortingen. Hij stelt voor om in de loop 
van het komende jaar te evalueren of dit wel nodig 
is. 
 
Wethouder Dauven stelt voor om dit het volgende 
jaar goed te evalueren en misschien Veilig Thuis in 
de commissie uit te nodigen om aan te geven hoe 
het gelopen is. 
 

 

 

 

 

 

 

Evaluatie eind 2016. 
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Datum  

raad 

Datum  

commissie 

Onderwerp Toezegging Uitvoering 

25.04.16 04.04.16    

  Raadsinformatiebulletin (05) 
mantelzorgwaardering.  
 

Tijdens de volgende commissievergadering zal 
wethouder Dauven een financieel overzicht 
verstrekken. Hij heeft al wat ruwe cijfers gezien en 
het valt gelukkig mee. Wat dat betreft kan hij zich 
best voorstellen dat men zegt dat het compliment 
van € 30,00 karig is ten opzichte van de € 200,00 die 
men in het verleden kreeg. Dit is een punt waar 
men tijdens de evaluatie naar zou kunnen kijken. 
Kortom, het college wil dit graag evalueren. 
Misschien is het verstandig af te spreken dit te 
agenderen voor de commissie van november 

Evaluatie zal in het najaar 

plaatsvinden. 

 

De evaluatie is besproken in 

de cie SD d.d. 28.11.16 

Dit punt wordt afgevoerd. 

30.05.16 09.05.16    

  Voorstel college betreffende beleid 
Participatiewet Maastricht/Heuvelland 
2016 e.v. 
 

Wethouder Dauven antwoordt dat werd gevraagd of 
het mogelijk is met een consulent of iemand in de 
bijstand te praten om te kijken hoe dit in zijn werk 
gaat. Dit is uiteraard mogelijk. Hij stelt voor om dit 
via de griffie te regelen. 

Afgehandeld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

  Idem 
Bij de Sociale Werkvoorziening moet de 
gemeente nogal wat geld bijleggen door 
alle bezuinigingen. Dus er blijft niet erg 
veel over. Wat de gemeente wel heeft 
gedaan is dat er een reserve is opgebouwd 
bij de Participatiewet. Het afgelopen jaar 
heeft men ook nog een extra bedrag 
overgehouden, hij weet niet precies 
hoeveel maar het is rond de € 90.000,00. 
Dit geld kan worden ingezet, maar dat is 
aan de raad. 

Het college kan een voorstel doen om daar nog wat 
extra re-integratie activiteiten mee te realiseren. 
Want mensen aan het werk helpen is het beste. 
Daarbij denkt wethouder Dauven aan de groeibanen 
waar daar krijgt men echt effectief een baan. Dan 
hebben ze werk en krijgen 120% van het 
minimumloon, dus dat zet zoden aan de dijk. 
Wellicht dat er bij de Kaderbrief een voorstel aan 
de raad wordt voorgelegd. 

In de kaderbrief is een bedrag 

voor innovatieve projecten 

opgenomen. Hiermee kan ook 

de re-integratie extra worden 

gestimuleerd. 

Dit punt wordt afgevoerd. 
 

  Rondvraag fractie PGP: Restant Wmo 
gelden 2015. 
De heer Aussems begrijpt dat de 
gemeente eveneens iets overhoud bij de 
Participatiewet en dat er een tekort is bij 

Wethouder Dauven antwoordt dat dit wordt 
meegenomen in de Kadernota. 
 

Is opgenomen in de begroting.  

Dit punt wordt afgevoerd. 
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de Jeugdwet. Hoe wordt omgegaan met 
het tekort bij de Jeugdwet. 

11.07.16 27.06.16    

  Bespreekpunt: ter kennisname: 

jaarverantwoording kinderopvang 2015. 
 

Dit past binnen het budget en het college heeft de 
ambtenaar gevraagd hier een voorstel voor te 
maken. Want uit alle onderzoeken blijkt dat wat 
men aan de voorkant – voor 5 jaar – in een kind 
duwt, dat betaalt zich met 18 jaar dubbel terug. 
Wethouder Dauven kan zich niet voorstellen dat 
iemand zich hier niet in kan vinden, zeker omdat er 
ruimte in het budget is. Zodra het collegevoorstel is 
besproken houdt hij de commissie daarvan op de 
hoogte. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

  Rondvraag fractie CDA 
De heer Knubben heeft nog een vraag aan 
de wethouder. Is het college op dit 
moment van mening dat de gelden in ieder 
geval niet uit het stimuleringsfonds 
gehaald mogen worden? Met andere 
woorden, dat het besluit dat door het 
college is genomen tijdens de vergadering 
van 31 mei jl. wordt teruggenomen? 

Wethouder Dauven zegt toe een en ander mee te 
nemen naar het college. 
 
De voorzitter gaat ervan uit dat het standpunt van 
het college wordt weergegeven in de besluitenlijst. 
Op die wijze kan de raad daar kennis van nemen. 
 

Dit punt wordt afgevoerd. 

10.10.16 19.09.16    

  Bespreekpunt jaarverslag WMO-raad 
 

Wethouder Dauven zegt toe dat het komende jaar 2 
informatiebijeenkomsten worden gepland. 

De toezegging wordt ingevuld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

  Bespreekpunt schrijven (81) van 
Omnibuzz inzake zienswijze raad ten 
aanzien van begroting 2017 en 
meerjarenperspectief 2018-2020 

Zoals gemeld bij de stukken kan de raad eventuele 
zienswijzen tot uiterlijk 7 oktober a.s. bij de griffie 
kan indienen. 
Wethouder Dauven zegt toe de vinger aan de pols 
te houden. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

  Bespreekpunt raadsinformatiebulletin 
(33) mogelijk uittreden WOZL. 

Wethouder Dauven zegt toe dat er een voorstel aan 
de raad wordt voorgelegd indien er door de 
staatssecretaris zaken worden opgelegd ten aanzien 
van beschut werk. 
Hij kan zich vinden in het voorstel van de heer 
Knubben om het ‘afzien van uittreden’ over enkele 
jaren te evalueren. 
 

Dit punt wordt afgevoerd. 
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  Raadsinformatiebulletin (22) Regionaal 

onderzoek “meer dan geld alleen” 
 

 Veel zaken zijn nog niet geharmoniseerd. Het 
voornemen is om zaken uit Maastricht over te 
nemen, de benodigde middelen zijn beschikbaar 
via het potje Sociaal Domein. Wethouder 
Dauven zegt toe dat dit te zijner tijd aan de 
raad wordt voorgelegd. 

 Ten aanzien van de Armoedeval beaamt hij dat 
de gemeente met sommige zaken op 110% zit en 
met andere dingen op 120%. Hij stelt voor dit 
soort zaken regionaal gelijk te trekken. Hij zegt 
toe dit mee te nemen in het verhaal richting 
Maastricht en te kijken wat de kosten zijn. 

 De regeling wordt nogmaals op de 
gemeentelijke pagina en in Markant 
gepubliceerd. 

De toezeggingen worden 

ingevuld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

10.10.16 19.09.16    

  Raadsinformatiebulletin (32) 

Transformatieagenda Jeugd Zuid-

Limburg + rapport 

 Dit is nog niet besproken in het 
portefeuillehoudersoverleg en er is nog geen 
ambtelijk voorstel opgesteld. Wethouder 
Dauven weet niet hoe men dit precies wil 
oppakken. Zodra hij meer weet wordt de 
commissie daarvan op de hoogte gebracht. 
Uiteraard worden de aanbevelingen 
meegenomen. 

De toezegging wordt ingevuld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

  Gewestelijke aangelegenheden  Monitoring van uitvoering/klanttevredenheid-
onderzoeken is verplicht. Doelstelling van 
monitoren is ‘gevoel’ achter cijfers te krijgen. 
Zodra de gegevens voor Valkenburg zijn 
afgerond worden deze ter inzage gelegd. 

 Verhouding tussen uitvoeringskosten en het 
totale budget tussen de verschillende 
gemeenten/regio’s: doelstelling van monitoren 
is tevens om daar kerngetallen voor te 
ontwikkelen. Dit is een onderwerp van het 
onderzoek, dit soort cijfers worden inzichtelijk 
gemaakt.  

 Vanwege de extra bezuinigingen die het volgend 
jaar op de gemeente afkomen moet men scherp 

De toezegging wordt ingevuld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 
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in de wind zeilen. Daar worden extra acties op 
ondernomen. Dit wordt o.a. meegenomen in de 
onderhandelingen met de zorgaanbieders zodat 
men in de regio Maastricht-Heuvelland in de 
budgetten een aantal %-punten omlaag gaat. Dit 
zal zich vertalen in de zorgtarieven die met de 
zorgaanbieders worden overeengekomen. 

19.12.16 28.11.16    

  Voorstel college betreffende vaststellen 

Regionaal Gezondheidsbeleidsplan: 

‘Gezondheid in Zuid Limburg; Van 

Signaalrood naar Bronsgroen’. 

 Samen met de Adviesraad Sociaal Domein wordt 
in de loop van 2017 lokaal beleid opgesteld. 
Zodra dit klaar is wordt dit met deze commissie 
besproken. 

 De door de leden uitgesproken punten tot zorg 
worden meegenomen naar de provincie. 

De toezegging wordt ingevuld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

  Bespreekpunt Evaluatie mantelzorg-

compliment. 

 In 2017 vindt er een evaluatie plaats. 

 Middels publicaties in Markant, de 
gemeentelijke website en facebook worden de 
veranderingen betreffende het 
mantelzorgcompliment nogmaals onder de 
aandacht gebracht.  

 Tijdens het afgelopen portefeuillehouders 
overleg is gevraagd regionaal te kijken naar de 
logeermogelijkheden. De mogelijkheden hiertoe 
worden onderzocht. 

De toezegging wordt ingevuld. 

Dit punt wordt afgevoerd. 

 


